
  
 
 
 
INTERPELLATION (M) – Centraliseringen av primärvårdsjouren.    
Till ansvarigt regionråd Tommy Berger (S).  
 
 
I våras beslutade den politiska majoriteten att ta bort krav på allmänläkarspecialister på våra 
hälsocentraler.  Det har tydligt framgått att det slopade kravet på läkare med 
allmänspecialistkompetens på hälsocentralerna kommer få negativa konsekvenser avseende 
kvalitén på den vård som bedrivs.  Man valde även att ta bort kravet på att hälsocentralerna 
ska vara öppna alla dagar i veckan under hela dagen och låter nu istället  respektive 
verksamhetschef besluta om hälsocentralens öppettider.  
 
Detta får såklart konsekvenser för tillgängligheten och kvalité i den vård som bedrivs. När 
man inte längre måste ha öppet dagtid så finns risk att trycket kommer öka på 
jourverksamheterna och det blir svårt att upprätthålla den primärvådsakuta verksamheterna 
på respektive hälsocentral. 
 
Samtidigt så har man nu tillfälligt stängt familjeläkarjouren i Sandviken och patienter där 
tvingas att åka till Gävle. Det finns även planer på att förlänga denna stängning och farhågor 
som finns är att ambitionen är att stänga den för gott.  

 
Av dessa anledningar så ställer jag följande frågor till ansvarigt Regionråd Tommy Berger (S). 

 
1. Hur många anställda allmänläkare har vi idag på respektive hälsocentral? 

 

2. Hur många läkare med annan kompetens har respektive hälsocentral anställd? 

 

3. Hur tänker sig regionråden att det primärvårdsakuta patientflödet ska se ut nu när  

hälsocentralerna är stängda och primärvårdsjourerna inte har öppet dagtid? 

 

4. Kan regionrådet garantera att primärvårdsjouren i Sandviken öppnas igen? 

 

5. Vad kommer regionrådet göra för att säkerställa att inte vården försämras för våra 

länsinvånare? 
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